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Protokół  Nr XXVI/2008 
z sesji Rady Gminy Barciany 

odbytej w dniu 30 grudnia 2008 r. 
 
 

 Obradom sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy – Henryk Nosek. Sesję 
rozpoczęto o godz. 1000, a zakończono o godz. 1100 W obradach Rady Gminy na 15 Radnych 
uczestniczyło 14 Radnych.  
  
 
Porządek obrad: 

 
1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3.  Przedstawienie porządku obrad sesji oraz ewentualne jego zmiany. 
4.  Informacja Wójta Gminy o realizacji podjętych uchwał Rady Gminy i działaniach między 
sesjami. 
5. Interpelacje i zapytania Radnych. 
6. Uchwalenie budŜetu gminy na 2009 rok: 

1) wystąpienie Wójta Gminy; 
2) odczytanie projektu uchwały budŜetowej; 
3) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej; 
4) odczytanie opinii Komisji Finansów i BudŜetowej; 
5) stanowisko Wójta Gminy wobec złoŜonych wniosków; 
6) dyskusja nad projektem budŜetu; 
7) głosowanie nad projektem uchwały budŜetowej.  

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 
8.  Wolne wnioski i informacje. 
9. Wnioski mieszkańców.  
10. Sprawy róŜne. 
11. Przyjęcie protokołu z XXV sesji Rady Gminy. 
12. Zakończenie obrad. 
 
 

Ad. 1. Przewodniczący Rady Gminy – Henryk Nosek otworzył obrady XXVI sesji Rady Gminy 
Barciany. Powitał Radnych, Wójta, Sekretarza, Skarbnika Gminy, dyrektorów i kierowników 
jednostek, sołtysów oraz wszystkich przybyłych osób/ listy obecności Radnych i sołtysów stanowią 
załączniki do protokołu /. Stwierdził, Ŝe obrady sesji są prawomocne – na ustawowy skład Rady 
obecnych jest 14 Radnych.  

 

Ad. 2. Na sekretarza obrad Przewodniczący powołał Radną Mariolę Szewczyk. 

 

Ad. 3. Następnie Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad sesji. Zapytał czy są uwagi do 
przedstawionego porządku.  

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał porządek obrad pod głosowanie. W głosowaniu jawnym 
porządek obrad został przyjęty jednogłośnie – 14 głosów za.  
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Ad. 4. Następnie Przewodniczący Rady Gminy poprosił Wójta Gminy o przedstawienie informacji 
o realizacji podjętych uchwał Rady Gminy i działaniach między sesjami. 

 

Wójt Gminy przedstawił informację / informacja stanowi załącznik do protokołu / 

 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował za przedstawienie informacji. 

         

Ad. 5. Interpelacje i zapytania Radnych. 

 

Interpelacji i zapytań nie zgłoszono. 

 

Ad. 6. Następnie Przewodniczący Rady Gminy powiedział, Ŝe kolejnym punktem obrad sesji jest 
uchwalenie budzetu gminy Barciany na 2009r. 
 
Zgodnie z porządkiem obrad Przewodniczacy Rady Gminy poprosił Wójta Gminy o zabranie głosu: 
  

 
1) wystąpienie Wójta Gminy. 

 
Wójt Gminy – Łukasz Wiśniewski powiedział, Ŝe w dniu dzisiejszym Rada przyjmie bądź nie 
budŜet. Projekt budŜetu został przygotowany i przedłoŜony w obowiązujących terminie. Powinien 
zostać przyjęty do 30 grudnia. Powiedział, Ŝe w stosunku do ubiegłego roku budŜet jest większy, a 
następnie wymienił z czego składa się budŜet. Omówił takŜe planowane na rok 2009 inwestycje. 
Powiedział, Ŝe dwie tegoroczne inwestycje zostają przesunięte na rok przyszły. Są to modernizacja 
hydrofornii w Morunach oraz budowa kotłowni w Barcianach. Powiedział o wydatkach 
planowanych na rok przyszły. Ma nadzieję, Ŝe wszystko będzie poprawnie funkcjonowało. Poprosił 
o przyjęcie budŜetu na rok przyszły. 

 
2) odczytanie projektu uchwały budŜetowej. 

 
Przewodniczący Rady Gminy – Henryk Nosek odczytał  projekt uchwały budŜetowej.  
 

3) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej; 
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy – Henryk Nosek odczytał opinię Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Olsztynie o przedłoŜonym przez Wójta Gminy Barciany projekcie budŜetu na 
2009r.    
 

4) odczytanie opinii Komisji Finansów i BudŜetowej. 
 

Przewodnicząca Komisji Finansów i BudŜetowej – Ala Wierzbicka odczytała opinię Komisji.    
 

5) stanowisko Wójta Gminy wobec złoŜonych wniosków; 
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Wójt Gminy – Łukasz Wiśniewski powiedział, Ŝe nie wszystkie złoŜone wnioski zostały ujęte w 
budŜecie. Część wniosków zostanie zrealizowane w ramach wydatków bieŜących. Powiedział, Ŝe 
niektóre zgłoszone wnioski nie są naszymi zadaniami. 
   

6) dyskusja nad projektem budŜetu. 
 
Radny Wiesław Gajdowski powiedział, Ŝe uchwała budŜetowa jest waŜną uchwałą. Reguluje 
funkcjonowanie samorządu. Obowiązkiem jest stworzenie i uchwalenie takiej uchwały. Komisje 
Rady Gminy zaakceptowały projekt uchwały budŜetowej – wyraziły opinie pozytywne. Opinia 
Regionalnej Izby Obrachunkowej teŜ jest pozytywna. Wszystko to wskazuje, ze projekt budŜetu 
gminy na 2009r. jest poprawny i proponuje zatwierdzić.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy - Wacław Nowicki powiedział, Ŝe 31 mln zł to wydatki gminy 
na 2009r., a 2/3 tej kwoty to środki pochodzące z subwencji  i mają swoje przeznaczenie. 13 mln zł 
przeznaczonych jest na inwestycje – to jest 1/3 budŜetu. Powiedział, Ŝe wydaje mu się, Ŝe to jest 
bardzo odwaŜny budŜet. Dodał, Ŝe nie uda się sprostać wydatkom i 5 mln będzie pochodziło z 
kredytu. Powiedział, Ŝe w zadaniach inwestycyjnych pierwsze cztery pozycje dotyczą wody tzn. 
modernizacje stacji uzdatniania wody i modernizacje sieci wodociągowych. To są kosztowne 
inwestycje i będą coraz bardziej kosztowne. Następne inwestycje planowane na rok przyszły to 
pozycje dotyczące modernizacji dróg. Coraz więcej mamy samochodów i uczestniczymy w ruchu 
pojazdów. Dodał, Ŝe odpowiadają teŜ na pisma innych jednostek np. StraŜy PoŜarnej w Kętrzynie 
na zakup samochodu. Powiedział, Ŝe Ŝyczy sobie, wójtowi i Radzie optymistycznego przyjęcia 
budŜetu.      
     

7) głosowanie nad projektem uchwały budŜetowej. 
 
Przewodniczący Rady Gminy – Henryk Nosek powiedział, Ŝe odczytał wcześniej projekt uchwały 
budŜetowej. Dodał, Ŝe w dniu wczorajszym było wspólne posiedzenie wszystkich komisji, które 
zaakceptowały autopoprawkę Wójta. W związku z czym Przewodniczący Rady Gminy – Henryk 
Nosek poddał pod głosowanie uchwałę budŜetową. Uchwała Nr XXVI/117/2008 została przyjęta 
jednogłośnie – 14 głosów za. 
 
Wójt Gminy – Łukasz Wiśniewski zabrał głos i podziękował za przyjęcie budŜetu. Powiedział, Ŝe 
ma nadzieję na prawidłowe zrealizowanie budŜetu. Podziękował Skarbnik Gminy – Pani Stefanii 
Kosińskiej za stworzenie projektu budŜetu, który jest bez Ŝadnych zastrzeŜeń z RIO. 
 
Ad 7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 
 

Nie było. 

 

Ad. 8. Następnie Przewodniczący Rady Gminy poprosił o zgłaszanie wolnych wniosków i 
informacji. 

 

Nie zgłoszono. 

 

 Ad. 9  Wnioski mieszkańców. 
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Sołtys Sołectwa Frączkowo – Leszek Puczkowski złoŜył Ŝyczenia noworoczne. Poprosił o 
realizację zadań i inwestycji. Poprosił takŜe o małą inwestycję do Frączkowa. Przeprosił, Ŝe nie 
będzie mógł uczestniczyć po sesji w spotkaniu wigilijno – noworocznym.       

 
Ad. 10 Sprawy róŜne. 
 
Przewodniczący Radu Gminy – Henryk Nosek powiedział, Ŝe w dniu wczorajszym wpłynęło pismo  
od mieszkańców Suchawy. Powiedział, Ŝe nie miał kiedy się zapoznać z tym pismem. W związku z 
czym zapytał sołtysa z Suchawy czy moŜe przełoŜyć rozpatrzenie tego pisma na następną sesję. 
Sołtys Suchawy – Pan Józef Chwała wyraził zgodę.  
    
 
Ad 11. Przyjęcie protokołu z XXV sesji Rady Gminy. 

 
 

Przewodniczący Rady powiedział, Ŝe protokół z XXV sesji Rady Gminy wyłoŜony były do wglądu 
pół godziny przed sesją. Zapytał czy są jakieś uwagi do treści protokołu. Radni uwag nie zgłosili. 
W związku z czym Przewodniczący poddał protokół pod głosowanie. W głosowaniu jawnym 
protokół  został przyjęty 14 głosami za.  
 

Ad. 12. Zakończenie obrad.     

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy zakończył obrady 
XXVI sesji Rady Gminy, dziękując wszystkim za udział. 
                                                                              
 
     Przewodniczący Rady Gminy 
       
                Henryk Nosek   
Protokolant: Emilia śelichowska                                                       

  
 
 


